
OBOROVÁ RADA 15. září 2016 

 

 

 
Přítomni: prof. Gruska, prof. Hliněný, prof. Koča, prof. Kozubek, prof. Matyáš,  

                prof. Matyska, prof. Zlatuška 

 

 

 

Program: 

1) Seznámení s hodnocením studentů oborovými komisemi 

2) Schvalování stipendií 

3) Vyjádření k žádostem o prezenční formu studia a o stipendium studentů po 4. roce 

studia 

4) Žádosti studentů 

5) Nový konzultant 

6) Návrhy oponentů tezí a komisí pro SDZ (9. - 13. 1. 2017) 

7) Návrhy na Cenu děkana 

8) Přijímací řízení  

9) Různé 

 

 

 

 

Ad 1) Seznámení s hodnocením studentů oborovými komisemi 

 

Prof. Matyska (předseda oborové komise PST a člen oborové komise IN) seznámil členy OR 

s výsledky ročního hodnocení a ročních a rámcových plánů projednávaných studentů. Všem 

relevantním studentům bylo hodnocení i plány OK schváleny. OR toto bere na vědomí. 

Seznamy projednávaných studentů viz příloha. 

 

 

 

 

Ad 2) Schvalování stipendií 

 

OR schválila studentům prezenční formy phd studia 1. - 4. roč. (s nástupem do phd studia od 

podzimu) stipendium ve výši 7 300,- Kč měsíčně do konce srpna 2017. 

 

 

 

 

Ad 3) Studenti 5. roč. – žádosti o prodloužení prezenční formy studia a stipendia 

 

Studenti přecházející do 9. semestru: 

viz neveřejný zápis 

    

Komise doporučují OR vyhovět všem žádostem kladně. 

OR souhlasí se stanoviskem OK a schvaluje stipendia ve výši 7000,- Kč od září 2016 do  

února 2017 pro všechny výše zmíněné studenty. 

 



Pro informaci: v lednu 2016 bylo výše uvedené schváleno 10 studentům. Pouze 3 odevzdali 

disertaci, jak slíbili. Ostatní pokračují do 6. ročníku. 

Členové oborových komisí se proto shodli, že je potřeba zjistit, zda podpora studentů v pátém 

ročníku studia skutečně vede k úspěšnému, byť zpožděnému odevzdání a obhajobě disertační práce. 

A. Nazarejová připraví statistiku úspěšnosti studentů, kterým byla za poslední tři roky schválena 

prezenční forma i stipendium pro 5. rok studia. 

 

Prof. Koča informoval členy OR o způsobu, který uplatňují na PřF (např. u oborů: strukturní 

biologie, biomolekulární chemie a bio-omics), kde je organizovaný tzv. PhD day a pokročilí 

studenti (9., 10. semestr) nepodávají svou žádost o pokračování v prezenční formě pouze 

písemně, ale přímo se i zodpovídají oborové komisi v přítomnosti svých školitelů.  

Předsedové OR a OK do příštího zasedání OR připraví své stanovisko k tomuto podnětu. 

 

 

Ad 4) Žádosti studentů 

 

1. semestr - viz neveřejný zápis – uznání DACSE  

                                        – studoval i pracoval v akademickém prostředí Irsku 

                                        – OK doporučují žádosti vyhovět  

 

                 - viz neveřejný zápis – posun DUVOD, DACSE na 2. semestr  

                                       – stáž v IST  

                                       – OK doporučují žádosti vyhovět  

 

                 - viz neveřejný zápis – opětovný zápis PB162  

                              – chce si zopakovat vyučovanou látku 

                                    – OK doporučují žádosti vyhovět, ale za 0 kreditů, protože kredity za  

                                       předmět získal už v bc. studiu  

 

 

DTEDI - viz neveřejný zápis – povolení výjimky pro 3. zápis v 9. semestru 

                                        – po řádném zdůvodnění školitele, proč k takové situaci došlo 

                                           (změna tématu disertace), OK doporučují žádosti vyhovět  

 

Změna formy studia z kombinované na prezenční - viz neveřejný zápis  (jde do 2. semestru) 

                                                                                - viz neveřejný zápis  (jde do 2. semestru) 

                                                                                      - OK doporučují žádostem vyhovět  

 

Změna školitele – viz neveřejný zápis  – současný školitel je doc. Pala a doc. Rychlý je  

                                                                 konzultant,  

                                                                       změna na školitele doc. Rychlého 

 

  OR se seznámila s důvody, které studenti a jejich školitelé v žádostech uvádějí a souhlasí  

  s návrhy  OK i se změnou školitele u viz neveřejný zápis  (žádost byla přijata až po zasedání OK). 

 

 

 

Ad 5) Nový konzultant 

    Bruno Rossi, PhD. – doc. Pitner navrhuje ke schválení nového konzultanta pro phd studenty.  

    Životopis je v příloze. 

    Ok doporučují žádosti vyhovět. OR souhlasí. 

 



 

 

Ad 6)  Návrhy oponentů tezí a členů komisí pro SDZ (9. - 13. 1. 2017) 

 

Předsedkyně obou komisí bude prof. Černá 

 

Mgr. Petr Eliáš –  „Similarity –Based Searching and Filtering in Motion Data“  

Obor IN, rigo 

Školitel  - prof. Ing. Pavel Zezula, CSc., FI MU 
Zkoušející  - doc. RNDr. Vlastislav Dohnal, Ph.D., FI MU 

 - prof. RNDr. Václav Matyáš, M.Sc., Ph.D., FI MU 

Navržení oponenti 

- doc. Ing. Jan Staudek, CSc., FI MU  

- prof. RNDr. Peter Vojtáš, DrSc., MFF UK v Praze  

  http://www.ksi.mff.cuni.cz/cs/~vojtas 

 

+ do komise je nutné doplnit jednoho externistu - prof. T. Vojnar  - bude-li souhlasit 

  

 

Mgr. Martin Jonáš – „SMT Solving for the Theory of Bit-Vectors“ 

Obor IN, rigo 

Školitel  - doc. RNDr. Jan Strejček, Ph.D., FI MU 
Zkoušející  - prof. RNDr. Ivana Černá, CSc., FI MU 

     - RNDr. Vojtěch Řehák, Ph.D., FI MU - už schválený VR 

Navržení oponenti 

- prof. Ing. Tomáš Vojnar, Ph.D., FIT VUT v Brně 

- RNDr. Jan Kofroň, Ph.D., MFF UK v Praze - už schválený VR 

 http://d3s.mff.cuni.cz/~kofron/ 

 

+ jako člen komise ještě prof. V. Matyáš   
 

 

 

 

Ad 7) Návrh komisí pro obhajobu disertačních prací na udělení Ceny děkana za 

vynikající disertační práci 

 

V roce 2016 proběhlo zatím 9 obhajob a OR jsou ke zvážení předloženy 2 návrhy: 

 

Obhajoba 10. 2. 2016 

RNDr. Antonín Pavelka „Bioinformatics tools for the analysis of macromolecular structures“ 

 

Obhajoba 2. 9. 2016 

RNDr. Jan Byška „Analysis and Visualization of Protein Structures“ 

 

Členové OR po prostudování materiálů navrhují panu děkanovi k udělení Ceny děkana 

disertaci J. Byšky. S Cenou děkana je spojeno i jednorázové stipendium viz neveřejný zápis. 

 

 

 

 

 

http://www.ksi.mff.cuni.cz/cs/~vojtas
http://d3s.mff.cuni.cz/~kofron/
http://is.muni.cz/th/99207/fi_d/?lang=en
http://is.muni.cz/th/207879/fi_d/


Ad 8) Přijímací řízení 

 

Do doktorského přijímacího řízení v programu Informatika se přihlásili 2 uchazeči, oba do 

oboru PST, prezenční forma studia.  

Komise - prof. Gruska (předseda), prof. Hliněný, prof. Matyska - doporučuje oborové radě a 

panu děkanovi k přijetí do doktorského studia od semestru podzim 2016 oba uchazeče: 

 

viz neveřejný zápis – školitel prof. Matyska 

viz neveřejný zápis – školitel doc. Pitner 

 

Členové OR také doporučují panu děkanovi výše zmíněné uchazeče k přijetí. 

 

 

 

Ad 9) Různé 

 

a -  Elektronicky byla OR schválena komise pro obhajobu disertace: 

 

Mgr. et Mgr. Vít Baisa - „Byte Level Language Models“ 

schváleno 1. 8. 2016   

Předsedkyně:   prof. RNDr. Ivana Černá, CSc., FI MU 

Členové:    doc. PhDr. Karel Pala, CSc., FI MU – školitel 

                   RNDr. Barbora Bühnová, Ph.D., FI MU 

                   doc. Dr. Ing. Jan Černocký, FIT VUT v Brně 

                   Assoc. Prof. Tomaž Erjavec, Jožef Stefan Institute, Ljubljana 

                   doc. RNDr. Aleš Horák, Ph.D., FI MU 

                   prof. RNDr. Jiří Zlatuška, CSc., FI MU 

Oponenti:  doc. Dr. Ing. Jan Černocký, FIT VUT v Brně 

                  Assoc. Prof. Tomaž Erjavec, Jožef Stefan Institute, Ljubljana 

 

 

b -  návrh na změnu předsedy oborové komise Informatika 

Pan děkan seznámil členy OR se svým návrhem na změnu předsedy OK Informatika na 

současného proděkana pro v/v a phd studium prof. Hliněného.  

Protože ale nebyl současný předseda OK Informatika prof. Kučera přítomen (zahraniční 

konference), členové se shodli, že tento návrh projednají na svém příštím zasedání 2. 2. 2017. 

 

 

c- double degree  
Prof. Matyáš informoval členy OR o probíhajících jednáních s RMU týkajících se podrobností 

udělování „double degree“. 

 

 

 

Příští zasedání OR je 2. 2. 2017 od 9:00 hod. 

 

 
Zapsala: Ada Nazarejová 

Zkontroloval: prof. Jozef Gruska                                                        
 


